
Samenvatting Bestuursvergadering 30 
Alumnistichting NBO “Rubisco” 
17 augustus 2014 te Wageningen 
Aanwezig: Dorieke, Roel, Nienke, Stan, Marije 
 
Besproken onderwerpen: 

- SBON 
- Archief Rubisco 
- RubiNnovation 
- Midzomerfeest 
- Eerstejaarscommissie 
- KOEN 
- Sinterklaas 
- Communicatie Rubisco <-> olympisten 
- Nieuwsbrief 

 
Als eerste werd de olympiade besproken, de NBO is heel goed verlopen en was erg gezellig. De IBO 
was wat chaotischer en er liepen een aantal dingen mis. Internationaal gaan ze hun best doen dit in de 
toekomst te voorkomen.  
Het nieuwe schooljaar is ook alweer begonnen dus de scholen kunnen zich weer aanmelden en de 
voorbereidingen voor het jubileumjaar zijn druk bezig! 
 
Het archief van Rubisco bestaat op dit moment op papier, op een usb stick en op dropbox. We 
hebben afgesproken dat alles in ieder geval op dropbox moet en de usb stick, de papieren map is er 
alleen voor wat we op papier krijgen. Alle bonnetjes zullen ook ingescand worden om alles digitaal op 
orde te hebben. 
 
Sinds vorige vergadering is er veel gebeurd rondom RubiNnovation. De website is af, de 
voorbereidingsavonden zijn geweest. Er moet nog een non-disclosure agreement opgesteld worden, 
hierin moet duidelijk worden dat Rubisco niet aansprakelijk is voor ideeën, uitlekken hiervan en andere 
problemen. Voor we bedrijven benaderen, willen we eerst nog een dag organiseren om de deelnemers 
te leren over creativiteitstechnieken, dit gaan we nog plannen. 
 
Het midzomerfeest is alweer een tijdje geleden geweest, tijdens de vergadering hebben we dit 
geëvalueerd. Het feest was heel erg geslaagd en ook de commissie was erg positief. Er was een hele 
hoge opkomst. Hierdoor was er ook geld over, zo’n 2,50 per persoon en de afspraak is dat we vanaf 
1,15 per persoon de mogelijkheid tot teruggave geven. Dit moet nog gedaan worden. 
 
Er staan ook weer wat nieuwe activiteiten op stapel. 
Zo is er een commissie gevormd met 5 nieuwe olympisten, zij gaan na de zomervakantie bezig om een 
leuke activiteit te bedenken. 
KOEN moet ook opgestart gaan worden, maar er is nog weinig animo voor de commissie. We zullen 
hier extra promotie voor gaan maken en hopen dat er dan genoeg mensen zijn om het te organiseren. 
De meesten die actief KOEN-gangers zijn al een keer commissie geweest of hebben echt geen tijd. Als 
bestuur kunnen we dit niet gaan doen, we ondersteunen ten slotte de activiteiten vanuit Rubisco en 
organiseren ze niet. 
Een uitzondering op deze regel is de (sinds vorig jaar) jaarlijkse sinterklaasactiviteit. Deze willen we 
ook dit jaar weer organiseren. Vorig jaar beviel erg goed, dus we willen weer overdag een wat 
serieuzere activiteit met sprekers en ’s avonds een pubquiz. Tussendoor natuurlijk gezellig eten met 
elkaar. Iedereen gaat nadenken over een onderwerp en volgende vergadering beslissen we. Hetzelfde 
qua locatie. De datum staat wel vast: 22 november. 
 



Een ander grondig besproken onderwerp ging over de communicatie tussen Rubisco als organisatie 
en de olympisten. Wanneer er mensen gezocht worden voor een commissie, vragen we 
geïnteresseerden een mailtje te sturen, dit zou misschien een drempel kunnen zijn vergleken met 
vroeger waarbij gewoon een berichtje op het forum/facebook gepost kon worden bij interesse. Het 
gaat er dan om dat mensen kunnen zien wie al geïnteresseerd is en dat de taken en hoeveel tijd erin 
gestopt gaat worden op elkaar afgestemd gaat worden, zonder het gevoel te hebben al ergens aan 
vast te zitten. Dit is natuurlijk nog steeds mogelijk via de mail (wat geen sollicitatie of opgave is, maar 
puur interesse tonen), maar zo voelt het niet. Dit is zeker van belang aangezien het mee kan spelen in 
het feit dat het moeilijk is genoeg organisatoren voor de activiteiten te krijgen. Een oplossing kan zijn 
mensen die interesse hebben zelf een berichtje op facebook/het forum te laten plaatsen, zodat 
mensen weer als vanouds op elkaar kunnen reageren. Onze berichtjes hebben dit effect niet, vanuit 
olympisten zelf misschien wel. Hopelijk kijken hiervoor wel genoeg mensen op deze media, maar dit 
gaan we merken. Een andere oplossing die we al eerder voor het probleem van weinig organisatoren 
hadden, zijn de jaarcommissies. Wanneer deze op activiteiten rondlopen en zo mensen werven, gaat 
het meer informeel en vanuit de gezelligheidsfactor die Rubisco maakt. MZF kan dit bijvoorbeeld 
tijdens KOEN doen. Helemaal informeel kan het echter niet worden, want hoe groter de groep oud-
olympisten wordt, hoe meer verantwoordelijkheid een commissie ook draagt en daar moet wel iets 
tegenover staan. Evaluatie en feedback is natuurlijk altijd goed, dus hier moeten we naar blijven 
vragen. 
 
Tot slot spraken we nog over de nieuwsbrief, de laatste is alweer een tijd geleden verschenen. Hier 
moet verandering in komen, ook om het sponsorcontract na te komen. De commissie is wat druk en 
afwezig (buitenland) momenteel, dus dit pakken we op als bestuur. Iedereen kan hem dus binnenkort 
in zijn mailbox verwachten! 
 
 
 


